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PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008‐05‐08 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N

O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : S O F I A   G U N N A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : N I K L A S   J A K O B S S O N

L E D A M O T   F O C A N T O N  WA H N S T R Ö M

O R D F Ö R A N D E   F A RM : J O A K I M  O L S S O N

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har  fått ett nytt gäng  invalt. Foten har varit på NU‐möte. vSO har åter  igen varit  i kontakt 

med tillståndsmyndigheten. Det klargjordes nu att det inte är ok att ha efterfest i samma lokal 

n lokalen måste tömma  det att tillståndstiden gått ut. uta s efter

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP  har  också  fått  ett  nytt  gäng. De  har  även  satt  upp  projektorfästet  i  taket  på  Focus  och 

hard har varit på MoS‐m ch diskuterat Nollrocken. Ric öte o

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FN follK hade phadderdup i  De har också varit på MoS där dock inget bestämdes. redags. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har BSD  ikväll. Niklas har varit på UU‐möte där de  fick reda på att man alltid har rätt till 

tentor på svenska i grundutbildningen och att dyslektiker har rätt till det även på mastersnivå. 

Det visade sig också att MTS‐ och miljökraven endast gäller för civilingenjörsexamen och  inte 

 Mastersexamen. för

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har köpt nya skivor till jukeboxen. 
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 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM hade avslutning för mentorskapsprogrammet Odyssén igår. Det kom inte så mycket folk 

men de var nöjda ändå. Nästa års program drar snart igång. De planerar också en team building 

r både nya och  amla FARM:are. fö g

§ 8 FANINKÖP 
Vi har äntligen lyckats välja en ny fana. Axelsson har pratat med Marskalkämbetet och fått en 

sida varifrån de brukar beställa fanor. Det hela bör landa på ca 7000 kr och de pengarna finns 

danlagda i budgeten. un

§ 9 FYLLNADSVAL SNF 
Daniel Langkilde vill söka den vakantsatta posten som vice ordförande i SNF. SNF har själva inte 

unnit prata med honom så vi b er frågan om fyllnadsval till nästa möte. h ordlägg

§ 10 INSTITUTIONSRÅD TM 
Vi har  fortfarande  inte hittat någon  kandidat  till att  sitta med  i  institutionsrådet  för Teknisk 

Matematik. Gill kommer få mailadresserna till alla som skall läsa det mastersprogrammet i höst 

vi skall maila dem och se om det finns någon intresserad. så 

§ 11 OMSITS 
Omsitsen  blir  i  Hilbert.  Anton  kan  inte  vara med  på  kvällen  så  han  tar  över  Hillers  plats  i 

inköpsgruppen.  De  som  skall  hjälpa  till  på  söndag  ses  på  Focus  klockan  12.  Jakob  gör  en 

öpslista på vin också. ink

§ 12 ÖVERLÄMNING 
Hiller har mailat Cederwall, Åke och Sunčana om att köra överlämning tillsammans med dem 

likt  förra  året.  Tiden  blir  16‐17 måndagen  den  19 maj.  Efteråt  kommer  vi  att  gå  och  äta 

sammans me  de nya. till d

§ 13 NYCKLAR 
Nu är det dags för föreningarna att lämna över sina nycklar. Vi bestämmer att ingen skall få ut 

sin nyckel  innan personen  innan  lämnat  in  sin.  Jakob  skall  säga  till Teknisk Service att det är 

väldigt viktigt att de inte lämnar ut några nycklar utan att det godkänts av oss. Jakob skall också 

a nya lappar att skriva på  fix .

§ 14 TEAM BUILDING 
F6, DP och NollK kommer att ha en team building på lördag. 
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ILDÄCK 
Britneys gamla  sommardäck börjar bli  slitna och hon har  fortfarande  vinterdäcken på.  Linus 

föreslår därför att vi skall köpa in nya åretruntdäck. Det borde kosta ca 5000‐6000 kr och vi ber 

lla upp det vidare. Linus ko

§ 16 TM 
TM har haft 94 sökande till sina 30 platser inför hösten vilket är bra. Vi funderar över vad som 

bör göras för att få in dem i gemenskapen på F. Vi funderar över om man borde sätta ™ på alla 

gor för att indikera att de också r med. Håkan i SNF skall imorgon på ett möte om TM. log  ä

§ 17 FYSISK SKYDDSROND 
Den 20 maj skall skyddsombuden gå en fysisk skyddsrond. De vill därför ha in uppgifter via mail 

 allt som bör ses över. om

§ 18 STYRETRUMMET 
Vi borde verkligen  städa  i  styretrummet. Vi bestämmer att göra detta efter  städdagen nästa 

söndag.  För  att  vi  inte  skall  slänga  fel  saker  så  bjuder  vi  in  alla  föreningar  som  har  saker  i 

mmet at  del ta. ru t

§ 19 INVAL 
Under sektionsmötet så var vi inte eniga om hur invalen av F6s, DPs och Focumateriets övriga 

ledamöter skulle skötas. Detta bör diskuteras igenom inför nästa år. Bland annat konstaterade 

tt vi behövde avsätta mer än fem minuter till mötet. vi a

§ 20 NÄSTA MÖTE 
Näs

§

ta möte hålls torsdagen den 15 maj. 

 21 MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 
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